
Bestyrelsesmøde onsdag d. 15. januar 2020 i grundejerforeningen Skærbo.  
Tilstede: Helle Christiansen, Helle Eskesen, Michael Johansen, Lars Quistgaard (vært) og Kim Kraglund 

(referent). 

 

1. Vedligehold 

• Sneaftale: Aftale er forlænget med samme ordning og økonomi som sidste år. 

• Sti ved legepladsen er etableret og renovering af sti mod marken er foretaget. Faktura er kommet og 

passer med vores tilbud og aftale på sidste års generalforsamling 

• Der vil blive foretaget fejning af vores vej, Lars aftaler. Forventet pris ca. kr. 3.000 

• Vi har en 3 års aftale med vores gartner der fortsat gælder for 2020 og 2021 

2. Økonomi 

• Regnskab er udarbejdet og sendes til revisor således det er klart til generalforsamlingen 

• Vi har kr. 47.039,58 i kassebeholdning (efter ovenstående arbejder er udført) 

• Økonomien ser fornuftig ud 

3. Lokalplan/møde med kommunen samt nyt fællesområde ved Føtex 

• Der er intet nyt i forhold til tidligere udmeldte – vi afventer indkaldelse til generel høring 

• Mht. tidligere nævnte idé omkring et fællesråd med flere grundejerforeninger, tages emnet op på den 

kommende generalforsamling for at høre, om der skulle være nogle ildsjæle iblandt os, som vil byde 

ind på opgaven 

• Der er indkaldt til informationsmøde omkring nyt fællesområde ved Føtex. Foregår d. 5/2 i Skæring 

kirke. Alle er velkomne 

4. Generalforsamling 

• Der indkaldes til generalforsamling d. 17/3 kl. 19:30 i Skæring Kirke 

• Michael udsender særskilt invitation hertil – husk forslag til behandling skal tilgå bestyrelsen senest 8 

dage før generalforsamlingen 

• Bestyrelsen vil komme med forslag om: 

o Hensættelse af kr. 20.000 i budget til kommende beskæring af træer/buske samt 

stirenovering 

o Kontingent på kr. 2.500  

• Lars udsender beretning inden generalforsamlingen 

• Michael udsender regnskab inden generalforsamlingen 

5. Evt. 

• Velkomne til nye beboere i nr. 29, 45 og 57. Gave leveres af Michael og Lars 

• Højbo er blevet rykket mht. opsætning af parkering forbudt skilte. Iflg. Højbo bliver der nu sendt 

ansøgning til kommunen vedrørende parkering forbudt 

• OG mht. parkering, husk så vidt muligt at parkere i egne indkørsler 

• Næste møde: 22/4 kl. 19:30 hos Helle E 


